
Wat hebben PvdA en GroenLinks samen bereikt?

Samenvatting reactie van Petra, fractievoorzitter PvdA

De samenwerking heeft op veel onderwerpen goed uitgepakt.
- We bijna alles wat van ons in coalitieakkoord staat ( de windmolens niet) hebben 
binnengehaald: vb. 30/30/40  ( ook erg dankzij Ton) , geen eigen milieustraat, 
sporthal, update bibliotheek, duurzaamheidsfonds etc.
-  Er ontstaan wisselende voordelen van overleg. We weten inmiddels wie het wie 
moet gaan overleggen om tot resultaat of informatie te komen .
- Er zijn geen geheimen
- We werken niet alleen goed samen, we hebben elkaar ook nodig 
(Fractievoorzitters in fractieoverleg, twee heeft meer kracht en daarnaast hebben 
twee wethouders meer portefeuilles dan 1 en dat geeft meer reikwijdte om idealen 
te bereiken)  

Samenvatting reactie Vincent, fractievoorzitter GroenLinks

Door samen op te trekken richting verkiezingen ’22 en in het formatieproces wat 
daar op volgde hebben we links, progressief en groen een grote dienst bewezen.
-We hebben onze wethouders, Ton en Astrid een ideale uitgangspositie gegeven 
om de motor van dit college te worden…… 
-Het tienpuntenplan en onze beide verkiezingsprogramma’s zijn een stevige 
inhoudelijke basis gebleken om bijvoorbeeld de ruimhartige uitvoering van het 
sociaal domein veilig te stellen en een ambitieus sociaal en groen 
woningbouwprogramma neer te zetten. 
-Sport, cultuur en andere zaken die bijdragen aan gemeenschapszin bij ons in 
goede handen. 
-Telkens als het er op aan kwam in de coalitie, zaten we als een blok aan tafel en 
wisten we wat voor ons belangrijk is veilig te stellen. Bijvoorbeeld het 
duurzaamheidsfonds. 


